
Protokół nr 3 z zebrania RR z dnia 24-11-2020 (spotkanie online) 

1. Powitanie uczestników i sporządzenie listy obecności. Przedstawienie zasad spotkania (m in. 
głosowanie – wyjaśnienie sposobu). 

2. Głosowanie nad akceptacją protokołu z ostatniego spotkania  - protokół został przyjęty 
jednogłośnie. 

3. Omówienie tematu „Szkolnej Paczki” dla najbardziej potrzebującej rodziny. Prośba do 
przedstawicieli o rozesłanie wśród rodziców poszczególnych klas informacji o akcji i 
przyłączeniu się do niej. 

4. Bieżące informacje dotyczące zmian terminów w roku szkolnym: 
• zmiana terminu ferii szkolnych 
• 16 grudnia - konsultacje on-line dla rodziców 
• 19 stycznia - proponowane oceny na pierwszy semestr 
• 26 stycznia - wystawienie ocen na pierwszy semestr 
• 28 stycznia - rada klasyfikacyjna 
• 1 luty - początek II semestru 
• 22 grudnia odwołanie wigilii klasowych - normalne zajęcia on-line 
• 21 grudnia - uroczystość nadania imienia szkole 
• 21 grudnia - w klasach zajęcia z wychowawcą 
• 23 grudnia - początek przerwy świątecznej 

5. Dyskusja nad utworzeniem Rady Szkoły - członkowie Rady Rodziców mają się zapoznać do 
następnego spotkania z informacjami przesłanymi przez przewodniczącą RR. Sugestia 
przewodniczącej, aby zastanowić się kto mógłby podjąć się działań w tym temacie. Zwrócenie 
uwagi, że w projekt utworzenia RS muszą być zaangażowane wszystkie organy tj. Rada 
Rodziców, Rada Pedagogiczna, Dyrekcja, Samorząd Uczniowski. 

6. Ania Maciołek zgłosiła chęć pracy ze strony Rady Rodziców nad wprowadzeniem zmian w 
statusie szkoły. 

7. Ariadna Sowińska zwróciła uwagę, aby popracować nad tym, żeby dzieci nie były traktowane 
przedmiotowo. Zaoferowała swoją pomoc w zakresie zorganizowania spotkań na temat agresji, 
przywództwa itp. 

8. Informacja na temat wniosku RR w sprawie udostępnienia protokołu z Rady Pedagogicznej, na 
której uchwalono nowy statut szkoły. Dyrekcja poinformowała, że nie może udostępnić 
protokołu. Trwają dalsze rozmowy. 

9. Dyskusja nad tematem wdrożenia programu „Budzącej się szkoły”. Agnieszka Jagielska zgłosiła 
się do koordynowania prac nad projektem. Zaproponowano wniosek w tym temacie do dyrekcji - 
przegłosowano jednogłośnie. 

10.Wolne wnioski/rozpatrzenie wniosków złożonych do RR.  
• Zasugerowano zmianę planu ze względu na lekcji on-line. Czy w związku z lekcjami on-

line zmianowość jest konieczna? 
• Przedstawiciele klas 7-mych zgłosili problem nauczyciela fizyki - ma zostać przygotowany 

wniosek do dyrekcji o zmianę nauczyciela 
11.Kolejne spotkanie ze względu na przerwę świąteczną i zmianę terminu ferii zaplanowano na 16 

lutego 2021 godzina 18:30 
Protokołował 
Tomasz Gratkowski


